
Undertegnede var Tirsdag d 16/11 inde og overvære den 
debat der var om Øfeldt Centeret og vi blev faktisk chokeret 
over hvor meget der blev snakket og hvor lidt at dem der 
udtalte sig faktisk vidste om Øfeldt centeret og de 
behandlingsmetoder der bliver brugt der.
Jeg vil starte med at fortælle om min kone som har en 
diagnose der hedder ENCEPHALITIS SEQUELAE  Eller på 
alm dansk en ukendt virus på balancenerven , som gør at 
hun i over 40 år har været kørestol bruger, og hun kan med 
meget besvær og min hjælp gå nogle få meter med rollator 
takket Øfeldts træningsmetoder så hun kan på ingen måde 
undværer den behandling hun får i Øfeldt Centeret og hvis 
hun ikke får den behandling ville hun i løbet at meget kort tid 
ende som en grøntsag uden nogen livsværdi . Hvis at man 
kun ville give fysioterapi ville det aldrig havde hjulpet hende 
, for fysioterapi og Øfeldt kan på ingen måde sammenlignes 
, der er simpelthen forskel på det som dag og nat . så hvis 
at man gik hen og fratog hende Øfeldt behandlingen kunne 
hun lige så godt sætte sig og begynde at visne hen. for vi 
ser fysioterapi i denne sammenhæng som 
håndspålæggelse og varme omslag i under en halv time 
uden nogen effekt.

Min egen diagnose er LÆSIO PLEXUS BRACHIALIS SIN 
CONGENITA SEQ( MEDFØDT SKADE PÅ NERVEBUNDT 
I VENSTRE SKULDER)OSTOATHROSIS COXAE SIN 
POST TRAUMATICA ( SLIDGIGT I VENSTRE HOFTE 
UDVIKLET EFTER ULYKKE ) også jeg kan berette at uden 
Øfeldt behandlingen ville jeg være meget dårligt stillet og 
have så mange smerter at det næsten ville være umugligt
for mig at yde min kone den hjælp hun har brug for i løbet af 
dagen . Det vil så sige at hvis at jeg ikke får den behandling 
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på Øfeldt centeret ville både min kone og jeg have en 
dagligdag der ikke var meget livsværdi i . Jeg må da også 
bemærke at på gund af Øfeldts behandling har det været 
bedre for mig at komme igennem foreløblig udskiftning af 4 
hofter i venstre side, og lægerne på Herlev Hospital siger til 
mig at jeg skal passe utroligt meget på for fremtiden . for de 
kan ikke garanterer mig at en evt. 5 operation vil gå godt på 
nogen måde, så også der er det Øfeldts behandlingen der 
giver mig så meget mu skler og styrke i venstre ben at jeg 
har en chance for et tåleligt resultat . Jeg kan oplyse om at 
der indtil nu er åbnet 10 gange ind til den hofte så det er 
ikke kønt at se på når man ser de ar der er der
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